



FRENCH COACHING FARIDABAD

www.frenchcoachingfaridabad.com

2H-109, NIT Faridabad

Contacts: 9910082375, 9582212375, 9654782374, 0129-4062374

Écrivez une lettre à votre ami(e) lui décrivant une fête célèbre chez vous.

Delhi, le 10 octobre

Chère Christelle,

Comment vas-tu ? Ici, il fait beau. On va bientôt fêter Diwali - la plus grande fête sacrée pour les Hindous. On la célèbre à la gloire du retour de Ram à Ayodhya après un exil de 14 ans et sa victoire sur Ravana qui était l'ennemi de Ram. On fait beaucoup de préparations pour célébrer cette fête.

Les maisons et les magasins sont nettoyés, peints et décorés. Les gens portent de nouveaux vêtements. Ils achètent des sucreries, des cadeaux, etc.

Ce soir-là, les maisons sont illuminées avec des lampes et des guirlandes lumineuses. Il y a aussi des feux d'artifice pendant la nuit et on fait des rituels à la déesse Lakshmi. On prie dieu pour la santé et le bien-être de la famille.

Dans la prochaine lettre, parle-moi des fêtes françaises.

J'attends ta lettre.

Ton ami,

XYZ

Write a letter to your friend describing a famous celebration at your home.

Delhi, October 10

Dear Christelle,

How are you? Here it's beautiful. We will soon celebrate Diwali- the biggest sacred festival of Hindus. It is celebrated to the glory of Ram's return to ayodhya after an exile of 14 years and his victory over Ravana who was Ram's enemy. We do a lot of preparations to celebrate this holiday.

Houses and shops are cleaned, painted and decorated. People wear new clothes. They buy sweets, gifts, etc.

In the evening, the houses are illuminated with lamps and fairy lights. There are also fireworks at night and rituals to the goddess Lakshmi. We pray to God for the health and well being of the family.

In the next letter, tell me about French festivals.

I am waiting for your letter.

Your friend,

XYZ